
Dobrý den,

bohužel jsem neobdržel žádnou odpověď, proto musím postupovat dle

informačního zákona, který říká, že pokud mi povinný subjekt neodpoví,

jedinou cestou je oficiální žádost v souladu s informačním zákonem.

Žádám v souladu s inřormačním zákonem rovnou o poskytnutí následujících

informací. Jelikož se jedná o existující inřormace, neměl by s tím být

žádný problém. Pochopitelně požaduji, jak Vám ukládá zákon, zveřejnění

všech poskytnutých údajů, včetně příloh.

Pokud mi bude odpovězeno (poskytnuté materiály) v rozumné době, jako vždy,

stáhnu svůj požadavek.

1) Vizualizace tzv. Srdce Hrabové - zajišťoval a prezentoval

starosta. Situace se má tak, že paní Faicová obdržela 3 varianty a

informovala o tom radu. Nicméně návrhy jsou na A3, ale není k nim žádná

textová část.Jestliže něco prezentoval starosta a 3 vizualizace má paní

Faicová, jedná se o existující inřormaci a musí být poskytnuta. Obzvláště

zastupiteli, kterým doufám ještě jsem:) Pokud si mám přijít návrhy nafotit,

stačí mi sdělit, kdy tak mohu učinit a ke komu.

2) Hala u školy — termín dokončení byl do 31.3.2021. Původní termín byl dle

zápisu z rady do 28.2. 2021, pak se z nějakého důvodu prodloužil do 31.3.

2021. Nezáleží na tom, jestli ji rada již projednala. Je placena z našich

peněz, které v rozpočtu schválili zastupitelé v prosinci 2020. Prosím o

zaslání této studie, která byla placena z našich daní a já jako zastupitel

mám mít k ní přístup.

Děkuji.
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Date: út 6. 4. 2021 v 23:06 35

Subject: Re: Studie: Srdce Hrabové, Hala

To: Králová Svatava <SKralova©ostrava—hrabova.cz> g;;£_5‘9/ 184~4

Dobrý den,

můžete mi prosím poslat studii haly?

Děkuji,-

po 1. 3. 2021 v 6:53 odesílatel Králová Svatava <SKralova©ostrava-hrabova.cz>

napsal:

Dobrý den,>

>
,

> 1) vizualizaci tzv. Srdce Hrabové — tuto Vám poskytnout nemohu

> protože ji nevlastním, tuto zajišťoval a prezentoval starosta

>

> 2) Hala u školy — studie se zpracovává a termín dokončení je do


